
استان فارس 
لارستان

با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان:

 19 کمیته تخصصی ستاد دهه فجر 
در لارستان تشکیل شد

فرماندار ویژه لارستان، 19 کمیته تخصصی  و  استاندار  معاون  با حضور 
ستاد دهه فجر در لارستان تشکیل شد.

ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استاندار و فرماندار  لارستان؛ در جلسه ای به ریاست جلیل حسنی معاون 
معاونین  علی پور  علی اصغر  و  راسخی  مسعود  با حضور  و  لارستان  ویژه 
سیاسی و برنامه ریزی فرمانداری ویژه لارستان و جمعی از روسای ادارات 

شهرستان، 19 کمیته تخصصی ستاد دهه فجر در لارستان تشکیل شد.
در این جلسه فرماندار ویژه لارستان بابیان اینکه زمان اجرای برنامه های 
شکلی، ظاهری، نمادین و روتین در ایام الله دهه فجر گذشته است، افزود: 
رؤسای کمیته های تخصصی ستاد دهه فجر شهرستان با خلاقیت و نوآوری 
را  عملکردها  و  اقدامات  و  دهند  ارائه  را  باکیفیتی  و  جدید  برنامه های 
تکراری  برنامه های  از  و  کنند  اجرایی  و  ببرند  به پیش  قانونی  قاعده مند، 

پرهیز نمایند.
حسنی تأکید کرد: تمامی ارگان های شهرستان برنامه های خوبی را برای 
مردم برگزار کنند و در راستای شفافیت سازی گام بردارند و بیش ازپیش 
برنامه ها را در جامعه نهادینه کنند و در دهه فجر پیش رو محکم تر پای کار 
باشند و حضور جدی در تمامی برنامه ها داشته باشند تا بتوانیم در دهة فجر 
یک تبلور عینی دیگری از حضور مردم ایجاد کنیم که در عرصه داخلی 

و خارجی تأثیرگذار باشد.
تخصصی  کمیته های  سوی  از  که  جدیدی  برنامه  هر  از  داد:  ادامه  وی 
ستاد دهة فجر و مردم در ایام الله دهه فجر انقلاب برگزار گردد، استقبال 
می کنیم و این را هم تذکر دهم که برنامه ها مختص فقط مرکز شهرستان 
نباشد، بلکه در تمامی شهرها، بخش ها، روستاها، آبادی ها و مناطق عشایر 
ورزشی،  هنری،  فرهنگی،  برنامه های  نیز  بزرگ  لارستان  منطقه  نشین 

مذهبی و قرآنی و غیره برگزار گردد.
در ادامه مسعود راسخی معاون سیاسی امنیتی فرمانداری ویژه لارستان هم 
در سخنانی از تمامی رؤسای ادارات شهرستان خواست در ایام دهة فجر 

دستاوردهای نظام و انقلاب را برای مردم تبیین نمایند.
ویژه  فرمانداری  عمرانی  امور  و  برنامه ریزی  معاون  علی پور  علی اصغر 
فرمانداری  به  فجر  دهه  افتتاحی  پروژه های  ارسال  خواستار  هم  لارستان 

گردید.
محسن حجتی مدیر روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان و دبیر ستاد 
دهه فجر شهرستان نیز از رؤسای ادارات شهرستان و کمیته های تخصصی 
فرهنگی،  برنامه های  سریع تر  چه  هر  خواست  شهرستان  فجر  دهة  ستاد 
هنری، مذهبی، قرآنی، ورزشی و غیره که قرار است در طول دهة فجر 
امسال در سراسر منطقه لارستان بزرگ برگزار گردد؛ به فرمانداری ارسال 

نمایند.
برنامه ریزی  اسلامی  انقلاب  فجر  پرفروغ  دهه  ایام  در  شد  یادآور  وی 
به  متعلق  که  شهرستان  سطح  در  تبلیغی  امکانات  و  تابلوها  از  مناسب 
دستگاه های اجرایی است جهت انتقال پیام ها و ارزش های فرهنگی انقلاب 

اسلامی و عملکرد ادارات مربوط صورت پذیرد.
ادامه پس از بحث و بررسی، رؤسای کمیته های تخصصی ستاد دهة  در 

فجر انقلاب اسلامی شهرستان لارستان در سال جاری معرفی شدند.
 در پایان هر یک از حاضرین در جلسه برنامه های پیشنهادی خود را ارائه 
کردند و تصمیماتی نیز در خصوص چگونگی بهتر برگزار شدن برنامه ها 

در طول دهه فجر اتخاذ گردید.

فرماندار ویژه لارستان در جلسه شورای پشتیبانی 

سوادآموزی این شهرستان:

اولویت شورای پشتیبانی سوادآموزی، 
شناسایی افراد بی سواد و ایجاد بانک 

اطلاعاتی است

پشتیبانی  شورای  اول  اولویت  کرد:  تأکید  لارستان  ویژه  فرماندار 
سوادآموزی، شناسایی افراد بی سواد و ایجاد بانک اطلاعاتی است.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ 

جلیل حسنی در جلسه شورای پشتیبانی سوادآموزی این شهرستان گفت: 
سواد در کنار سایر ضروریات زندگی از جایگاه مهمی برخوردار است 
و افراد بی سواد بر اساس مقتضیات زمان و فنّاوری امروزی به این مهم 
پی برده اند و به دنبال سواد آموختن هستند و خودشان بهتر به ضرورت 
این موضوع توجه دارند و بعضی از افراد جامعه نیز به صورت غیررسمی و 
خارج از برنامه هایی که دولت برای آن ها برنامه ریزی کرده، آن ها را به 

خواندن و نوشتن وادار نموده اند.
وی تصریح کرد: همین شبکه های مجازی و فناوری و فناوری امروزی 
که روزبه روز هم درحال گسترش هست، خودبه خود افراد بی سواد را به 
امروزه می گویند هرکسی که  سمت سوادآموزی می کشاند، به طوری که 
از اینترنت سر درنمی آورد، بی سواد است و بر اساس یک کار پژوهشی 
که صورت پذیرفته است، به این نتیجه رسیده اند که تا چند سال آینده 
90 درصد امورات زندگی افراد و کار اداری و کار افراد جامعه، توسط 
افراد سهم  اینترنتی و مجازی صورت می گیرد و دیگر  همین شبکه های 
کمتری در کارهای یدی دارند، لذا این موضوع باعث شده است که تا 
حدودی افراد بی سواد به فکر سواد آموختن بیفتند و به طرف علم و دانش 

حرکت کنند.
هیچ کس  بر  دانش  و  علم  و  سواد  داشتن  داشت: ضرورت  اظهار  حسنی 
امر  دست اندرکاران  تأثیر  و  سهم  اما  می دانیم،  همه  و  نیست  پوشیده 
سوادآموزی بسیار مهم است که تا چه اندازه در کنار هم باشند، بنابراین 
همه بایستی هم فکری کنند و تصمیم گیری ها و یک هم افزایی خوبی داشته 

باشند و نهضت سوادآموزی را یاری کنند.
فرماندار ویژه لارستان ادامه داد: اولین اقدام شورای پشتیبانی سوادآموزی 
داشته  اطلاعات و آگاهی  به جامعه خود  نسبت  است که  این  شهرستان 
به  نسبت  اطلاعات  جمع آوری  و  کند  شناسایی  را  بی سواد  افراد  و  باشد 
این که چه درصدی از افراد جامعه بی سواد هستند و برای دریافت آمار و 
اطلاعات می شود از اکثر دستگاه های خدماتی و حمایتی شهرستان ازجمله 
بهداشت و درمان، کمیته امداد امام)ره(، تأمین اجتماعی، آموزش وپرورش 
و غیره کمک گرفت، چون هر یک از دستگاه های حمایتی، جامعه هدف 
بهتر می توانند کمک کنند و در  این دستگاه ها  لذا  رادارند،  خاص خود 
راستای جمع آوری اطلاعات همیاری نمایند و در ادامه برای آن ها یک 

برنامه ریزی صحیح، مدون و مستمر داشته باشند.
موضوع  در  اصلی  نهاد  به عنوان  آموزش وپرورش  کرد:  خاطرنشان  وی 
سوادآموزی بایستی با دستگاه های اجرایی شهرستان مکاتبه نماید تا افراد 
بی سواد را معرفی و پس از دریافت اطلاعات، بانک اطلاعاتی نیز تهیه کند. 
حسنی گفت: در این راستا بخشداران نیز شورای پشتیبانی سوادآموزی را 
در مراکز بخش ها راه اندازی کنند و همه در کنار هم در راستای ریشه کن 

کردن بی سوادی تلاش نماییم.
نماینده عالی دولت در لارستان اظهار داشت: ما در شهرستان ظرفیت ها، 
امکانات و پتانسیل های لازم راداریم که بایستی این ظرفیت ها را به سمت 
اجرایی  دستگاه های  همه  لذا  دهیم،  سوق  بی سواد  افراد  کردن  سواددار 
شهرستان بخصوص دستگاه های حمایتی در کنار آن نهادهای مذهبی نیز 
همچون حوزه علمیّه، اداره تبلیغات اسلامی، سپاه و غیره نیز بسیج شوند 

تا این مهم انجام شود.
بی سواد  جامعه  در  که  افرادی  اینکه  بر  تأکید  با  فارس  استاندار  معاون 
یا کم سواد هستند بیشتر در معرض آسیب های اجتماعی قرار می گیرند، 
بی سوادی  به  داریم  اجتماعی  مختلف  جنبه های  در  اگر ضعف  ما  گفت: 
بعضی از افراد جامعه برمی گردد، بنابراین افراد بی سواد همیشه در معرض 
نیز  دشمنان  و  می شوند  انحرافات کشیده  به سمت  بیشتر  و  خطر هستند 
ازاین گونه افراد سوءاستفاده بیشتر می کنند، لذا بایستی همه بسیج شویم و 

جهت سواددار کردن افراد بی سواد همت نماییم.
حسنی همکاری تعامل و همراهی بین دستگاه ها را حرکتی مفید و خوب 
درزمینه ی سوادآموزی اعلام کرد و گفت: باید بپذیریم که پایه توسعه، 
بیشتر در  یا کم سواد هستند  بی سواد  افرادی که در جامعه  است و  سواد 

معرض آسیب های اجتماعی قرار می گیرند.
مبلغین دینی و مذهبی در روستاها  اینکه روحانیون مستقر و  بابیان  وی 
هم ظرفیت خوبی هستند که افراد بی سواد را شناسایی و در راستای باسواد 
کردن آن ها با همکاری آموزش وپرورش تلاش کنند، افزود: همه بایستی 
پای کار باشیم تا درصد بی سوادی را در شهرستان پایین بیاوریم و در این 
خصوص هرگونه امکانات، تجهیزاتی که می تواند به سوادآموزی کمک 

کند، بایستی فراهم گردد. 
سواد  نیز  نرم افزاری  در حوزه  اینکه  بر  تأکید  با  ویژه لارستان  فرماندار 
یک زیرساخت اساسی و یک کار اصلی و مهم محسوب می شود؛ افزود: 
ما نبایستی نگاهمان فقط به افراد تحصیل کرده و علوم پیشرفته باشد و از 
بی سوادان جامعه غافل شویم چون تأثیر منفی در جامعه دارد و ممکن است 

جامعه را به خطر اندازد.
حسنی در پایان سخنانش از شورای پشتیبانی شهرستان خواست که برای 
نظر  در  را  تشویقی  بسته های  حتماً  می شوند  باسواد  که  بی سوادی  افراد 

بگیرند و در پایان هم همایش تقدیر از باسوادان برگزار کنند.
پیش ازاین نیز علی فولادی سرپرست آموزش وپرورش لارستان و جمعی 
از اعضاء شورای پشتیبانی سوادآموزی هم پیشنهادات و نقطه نظرات خود 
را در بحث سوادآموزی در جامعه بیان کردند و در پایان پس از بحث و 

بررسی تصمیماتی در این خصوص اتخاذ گردید.

استان خوزستان 
 

تأکید فرماندار شادگان بر تشکیل تعاونی 
کارگری شهرداری ها

سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: فرماندار شادگان در جلسه کمیسیون 
تشکیل  لزوم  بر  شد،  برگزار  فرمانداری  در  که  شهرستان  این  کارگری 

تعاونی کارگری شهرداری ها تأکید کرد.
جعفری نسب  ریاست  به  شادگان  شهرستان  کارگری  کمیسیون  جلسه 
فرماندار شادگان و با حضور سایر اعضا به منظور بررسی مشکلات جامعه 

کارگری شهرستان در محل سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد.
فرماندار شادگان در این جلسه ضمن تقدیر و تشکر از حضور گسترده 
مردم انقلابی شادگان در راهپیمایی شکوه وحدت، اظهار داشت: با تشکیل 
به روز  کارگران  مزایای  و  حقوق  پرداخت  شهرداری  کارگری  تعاونی 
می شود و تمام حقوق کارگری کاملًا پرداخت خواهد شد و واسطه از بین 

خواهد رفت و کارگر بدون واسطه حقوق خود را دریافت خواهد نمود.
تابعه  شهرداری های  کارگران  مشکلات  رفع  همچنین  شادگان  فرماندار 
شهرستان را مورد تأکید قرارداد و افزود: هماهنگی دستگاه های مرتبط در 

راستای رسیدگی به مسائل و مشکلات کارگران می تواند مسیر را برای 
حل وفصل مشکلات جامعه کارگری هموار سازد.

گفتنی است، در این جلسه توسط اعضای حاضر مسائل و مشکلات کار و 
کارگری مطرح و پیرامون آن تصمیمات لازم اتخاذ گردید.

استان بوشهر
معاون استاندار بوشهر خبر داد

افتتاح 1۰۰ پروژه بهداشتی و درمانی استان 
بوشهر در هفته سلامت

معاون عمرانی استاندار بوشهر گفت: تا اردیبهشت ماه سال آینده در هفته 
سلامت ۱۰۰ پروژه بهداشتی و درمانی در استان بوشهر افتتاح می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، محمدحسن باستی در نشست بررسی پروژه های 
باسیاست های دولت  حوزه بهداشت و درمان استان بوشهر اظهار داشت: 
تدبیر و امید در حوزه سلامت، شاهد پیشرفت های چشمگیری در بخش 
خوبی  تحولات  هم  بوشهر  استان  در  آن  به تبع  و  هستیم  کشور  سلامت 

صورت گرفته است.
بیان کرد: در سفرهای وزیر بهداشت به استان بوشهر چندین طرح  وی 
عمرانی طی چند سال اخیر به بهره برداری رسید که نشان از عزم جدی 

دولت برای اجرای طرح های بهداشتی و درمانی دارد.
اورژانس  اجرایی  عملیات  آغاز  کرد:  تصریح  بوشهر  استاندار  معاون 
با همکاری وزارت  است که  مهمی  پروژه  قلب دو  بیمارستان  هسته ای، 

بهداشت و سازمان انرژی اتمی در بوشهر درحال اجراست.
است  انتظار  شده  ذکر  پروژه  دو  اهمیت  به  توجه  با  داشت:  بیان  باستی 
دستگاه های مربوطه نسبت به تسریع در اجرای این دو پروژه اقدام کنند.

وی بابیان اینکه امسال اعتبار خوبی برای ساخت بیمارستان ۱۶۰ تختخوابی 
بوشهر در نظر گرفته شده است، گفت: به منظور تسریع در تکمیل ساخت 
اعتبارات  محل  از  اعتباری  بوشهر،  قلب  بیمارستان  و  هسته ای  اورژانس 

استانی اختصاص خواهد یافت.
معاون استاندار بوشهر با اشاره به طرح توسعه بیمارستان اهرم بیان کرد: 
برای تکمیل طرح توسعه بیمارستان اهرم ۴ میلیارد تومان اعتبار نیاز است.
و  دیر  بیمارستان  دست ساخت  در  طرح های  تکمیل  اینکه  بابیان  باستی 
اجرای بیمارستان جدید ۱۷ شهریور نیازمند اعتبار است، اظهار داشت: بر 
اساس اعلام مسئولان دانشگاه علوم پزشکی بوشهر، فاز نخست دانشکده 

پزشکی بوشهر تا پایان امسال تکمیل می شود.
وی گفت: بر اساس تفاهم نامه بین وزارت بهداشت، دانشگاه علوم پزشکی 
و استانداری بوشهر قرار است ۱۷۶ پروژه بهداشتی و درمانی در استان اجرا 
شود و بر اساس اعلام دانشگاه علوم پزشکی تا اردیبهشت ماه سال آینده در 

هفته سلامت ۱۰۰ پروژه از ۱۷۶ پروژه یادشده افتتاح خواهد شد.
باستی بیان کرد: برخی از این پروژه ها شامل ۶۸ خانه بهداشت، ۲۰ پایگاه 

سلامت، ۱۹ مرکز جامع خدمات سلامت و ... است.

استان هرمزگان 
نخستین بازارچه بارملوانی هرمزگان در 

تیاب راه اندازی می شود

وضعیت  ارتقای  باهدف  گفت:  میناب  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
معیشت مردم نخستین بازارچه بارملوانی هرمزگان در بندر تیاب راه اندازی 

می شود.
پیگیری  با  اقدام  این  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  نخعی  مهدی  ابوذر 
استاندار و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و به استناد مصوبه 

هیئت وزیران صورت گرفته است.
وی ادامه داد: توجه به ظرفیت های ویژه شرق هرمزگان درزمینه ی توسعه 
دریا محور و تثبیت جمعیت، ارتقای شاخص های بومی منطقه دولت بر 

آن داشت که توجه ویژه ای به درآمد ساکنان مناطق ساحلی داشته باشد.
وی ادامه داد: طبق پیش بینی های انجام شده در مرحله نخست بازارچه بار 

ملوانی این طرح برای حدود 540 نفر اشتغال مستقیم ایجاد می شود.
با  زمینه  این  در  هیئت وزیران  مصوبه  اینکه  بابیان  میناب  ویژه  فرماندار 
ایجاد کرده است، یادآور شد:  مشارکت بخش خصوصی ظرفیت خوبی 
می توانیم شاهد ایجاد بازارچه ای توانمند ازلحاظ تجاری در قالب بازارچه 

ملوانی باشیم.
با اشاره به بنادر کوچک فعال در حوزه ملوانی و صیادی موجود  نخعی 
در  ظرفیت ها  شناسایی  با  تا  برنامه ریزی شده  هرمزگان، گفت:  در شرق 
حوزه های تجاری، شیلات و گردشگری، شاهد رونق اقتصادی و توسعه 
این مناطق در آینده نزدیک باشیم. بندر تیاب در 20 کیلومتری میناب 
شرق  کیلومتری   90 در  نفر  هزار   300 با  میناب  شهرستان  دارد.  قرار 

بندرعباس قرار دارد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
مدیرکل جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد:

بابت میوه شب عید در کهگیلویه و 
بویراحمد نگرانی نداریم

برای  هدف گذاری  از  بویراحمد  و  کهگیلویه  کشاورزی  جهاد  مدیرکل 
تأمین نیاز ۶۰۰ تنی میوه شب عید استان با توجه به سرانه مصرف خبر داد.
به گزارش ایسنا منطقه کهگیلویه و بویراحمد جعفر گوهرگانی در نشست 
تعزیرات حکومتی استان گفت: پیش بینی نیاز ۳۰۰ تن پرتقال و ۳۰۰ تن 

سیب برای شب عید در استان شده است.
وی با اشاره اینکه خرید از محصولات استان و ذخیره سازی میوه شب عید 
در استان عملیاتی شده است، بیان کرد: خرید از باغداران استان در دستور 

کاری قرارگرفته و اجرایی شده است.
مدیرکل جهاد کشاورزی کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اینکه توزیع 
میوه شب عید از ۱۵ اسفند تا ۱۵ فروردین در دستور کاری استان قرار 
می گیرد، خاطرنشان کرد: با هماهنگی فرمانداران، عاملین فروش در هر 
شهرستان مشخص می شود و میوه های توزیعی در غرفه های ایجادشده در 
دسترس مردم قرار می گیرد. گوهرگانی تصریح کرد: در مرکز استان نیز 

صنعت و معدن به همراه فرمانداری این وظیفه را بر عهده دارد.
انجام شده هیچ گونه مشکلی درزمینه ی تأمین  اقدامات  با  وی اضافه کرد: 

میوه شب عید استان نداریم.

تکمیل و واگذاری 34۰2 واحد مسکن مهر 
طی دو سال اخیر در کهگیلویه و بویراحمد

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد 
گفت: تعداد 3402 واحد مسکن مهر در سال های 95 و 96 در سطح استان 

تکمیل و به متقاضیان واگذارشده است.
نوید موسوی در گفت وگو با خبرنگار ایسنا، منطقه کهگیلویه و بویراحمد 
افزود: در استان کهگیلویه و بویراحمد تعداد 11 هزار 882 واحد مسکن 

مهر و خود مالک احداث شده است.
وی بیان کرد: از این تعداد 5115 واحد در شهرهای بالای 25 هزار نفر 
مهر و 6767  به صورت مسکن  )یاسوج، دهدشت و گچساران(  جمعیت 

واحد به صورت خود مالک در این سه شهرستان بوده است.
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد 
متقاضیان  تحویل  و  تکمیل  خودمالکی  واحدهای  تمام  کرد:  خاطرنشان 

داده شد.
موسوی تصریح کرد: درحال حاضر تعداد 48 واحد مسکن مهر در سطح 

استان راکد مانده و تعیین تکلیف شده اند.
انشعابات  نیاز به خرید  ادامه داد: قریب بر 1500 واحد مسکن مهر  وی 
آب، برق، گاز و زیرساخت های لازم جهت واگذاری به متقاضیان دارد.

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد 
عنوان کرد: تعداد 105 واحد از مجموع مسکن مهر احداث شده در شهر 
امسال آماده  یاسوج، 780 واحد در گچساران و 600 واحد در دهدشت 

واگذاری هستند.
این  در  مهر  مسکن  واحد   1917 از  بیش  هم اکنون  اینکه  بابیان  موسوی 
استان درحال واگذاری است، تأکید کرد: مجموع واحدهای مسکن مهر 

در سطح استان تاکنون بیش از 90 درصد پیشرفت فیزیکی دارند.
وی با اشاره به اینکه از ابتدای اجرای طرح مسکن مهر در استان کهگیلویه 
به متقاضیان  تعداد 1440 واحد  تا دو سال قبل )93 و 94(  بویراحمد  و 
واگذارشده بود، اضافه کرد: 3402 واحد مسکن مهر در سال های 95 و 96 

در سطح استان تکمیل و به متقاضیان واگذارشده است.
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صفحه  مخلوط ریزی در مسیر خط لوله مرکز انتقال 
میعانات گازی دالان

با تلاش و نظارت واحد تعمیرات خط منطقه فارس، مخلوط ریزی در کیلومتر 113-104 مسیر خط 
انجام شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط  انتقال میعانات گازی دالان  اینچ مرکز  لوله 8 
عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران، فرهاد یزدانی رئیس تعمیرات خط منطقه گفت: 
این عملیات باهدف تثبیت و احیای حرایم، تسهیل در تردد مسیر خط در آن محدوده و جلوگیری 
از باتلاقی شدن مسیر خط در اثر جاری شدن آب های زمین های کشاورزی مجاور انجام گرفت. وی 
افزود: به منظور بالا بردن ضریب دسترسی به مسیر فوق و آزادسازی حریم در محدوده زمین ها و باغات 
کشاورزان منطقه آبگرم شهرستان کوار و جاری نمودن آب کشاورزی، اقدام به مخلوط ریزی گردید. 


